SUMMARY OF CONTENTS
SOMMAIRE DES MATIERES

FOTEWOI ... .oivieeiicieeie ettt ettt et e e e e st e b e esaesaeesaesbaensesseenseeseensans vii
AVANT-PIOPOS .oevvvenriiieiteeeiesteeteeteesseestesseestesseessesseessesseesesssesseessesseessesssessesssessesssessenss ix

Introduction: The Bank for International Settlement Arbitration —
Its Contribution to International Law
V.V VERART .ttt 1

Partial Award on the Lawfulness of the Recall of the Privately Held Shares on
8 January 2001 and the Applicable Standards for Valuation of Those Shares ...... 19

Final Award on the Claims for Compensation for the Shares Formerly Held by
the Claimants, Interest Due Thereon and Costs of the Arbitration and on the
Counterclaim of the Bank Against First Eagle Sogen Funds, Inc. ..........ccccvenee. 127

* 3k 3k

Introduction: L ‘arbitrage concernant la Banque des réglements internationaux —
Sa contribution au droit international
V.V VERACT ..ottt 199

Sentence partielle concernant la licéité de la reprise des actions détenues par
des personnes privées decidée le 8 janvier 2001 et les normes applicables
pour I’évaluation desdites ACtIONS .......ccevvievierieerieriieiesieeiesieeee e eee e eee e eae e 219

Sentence definitive concernant des demandes d’indemnisation pour les actions
anciennement détenues par les demandeurs, les interéts dus en conséquence
et les frais d’arbitrage et concernant la demande reconventionnelle formée
par la banque contre First Eagle Sogen Funds, Inc. ........cccoecveviieieniiecienicieieenn 333

The English versions are the official texts of the Awards.
In the case of any discrepancy between the English versions and the French
translations, the English texts shall govern.






